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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro bydlení ZHMP   

ZÁPIS z 23. jednání 
Výboru pro bydlení ZHMP konaného dne 12. 5. 2021 ve 13:00 hod. 

on-line, formou videokonference, v prostředí Cisco Webex 
     

 
Přítomni: Pavel Zelenka, Ing. Miloš Růžička, Martin Arden, PhDr. Pavel Světlík, Mgr. Martin Špaček, Mgr. Petr 

Kubíček, Mgr. Marta Gellová, Mgr.  Zuzana  Freitas, Mgr. Tomáš Trejtnar  
Omluveni: Jiří Zajac, Ing. Radek Lacko, Ing. Ondřej Martan  
Nepřítomni:   
Hosté: Mgr. Adam Zábranský, radní Mgr. Adam Zábranský, Mgr. et Mgr. Anna Hájková,    
Jednání řídil: Pavel Zelenka, předseda Výboru pro bydlení ZHMP      
 

Text zahájení: 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání Výboru 

3. Volba ověřovatele zápisu z jednání Výboru 

4. Schválení zápisu z posledního jednání Výboru 

5. Tisk R-40173 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2021 a k návrhu na poskytnutí 
účelové neinvestiční dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního 
programu Zaměstnanost, městské části Praha 14 

6. Tisk R-40265 k návrhu na uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové neinvestiční 
dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního programu Zaměstnanost, s 
městskými částmi Praha 3, Praha 7 a Praha 10 

7. Tisk R-36399 k návrhu na zřízení Sociálního nadačního fondu hlavního města Prahy 

8. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- jednání výboru se konalo distančně formou videokonferenčního hovoru prostřednictvím nástroje Webex 
- ve 13:03 hod. zahájil jednání předseda výboru Pavel Zelenka a konstatoval úvodem, že výbor je usnášeníschopný 

 

2. Schválení programu jednání Výboru 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
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- předseda výboru seznámil členy výboru s programem jednání  
 
 Hlasování přítomných členů výboru  7 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0069 

Výbor pro bydlení ZHMP 

3. Volba ověřovatele zápisu z jednání Výboru 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- ověřovatelem zápisu z jednání výboru byl zvolen Petr Kubíček  
  
Hlasování přítomných členů výboru  7 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0070 

Výbor pro bydlení ZHMP 

4. Schválení zápisu z posledního jednání Výboru 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- k zápisu z předešlého jednání výboru neměli členové žádné připomínky  
 
- schválení zápisu 
 
Hlasování přítomných členů výboru  7 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0071 

Výbor pro bydlení ZHMP 

5. Tisk R-40173 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2021 a k návrhu na poskytnutí 
účelové neinvestiční dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního programu 
Zaměstnanost, městské části Praha 14 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- v rámci projednání bodů V. a VI. byla diskuze sloučena 
- radní Adam Zábranský informoval členy výboru o tiscích s tím, že v případě tisku R-40265 se jedná o tisk 
technický, v případě tisku R-40173 pak o poskytnutí dotace za zřízení Kontaktního místa pro bydlení na Městské části 
Praha 14 
- místopředseda výboru Miloš Růžička se dotázal, zda budou kontaktní místa pro bydlení doplňovat již fungující 
agendy vykonávané Úřady městských částí a zda tak nebude docházet k duplicitě agend vykonávaných jednotlivými 
odbory  
- radní Adam Zábranský navrhnul pro příští jednání Výboru poskytnutí komplexních informací o činnostech 
Kontaktních míst pro bydlení 
- předseda výboru Pavel Zelenka sdělil zkušenosti z Městské části Praha 7, kde Kontaktní místo pro bydlení funguje 
více jak 3 roky, dále sdělil, že se jedná o doplnění stávající sítě, nikoliv duplicitní řešení při vyřizování jednotlivých 
agend 
- Zuzana Freitas Lopesová uvedla, že Kontaktní místa pro bydlení šetří práci jednotlivým odborům, jsou pro klienty 
komfortní a nejedná se tedy o zátěž odborů Úřadu městských částí, dle jejího názoru funkční Kontaktní místo pro 
bydlení zrychluje a zefektivňuje práci 
 
Výbor pro bydlení ZHMP projednal tisk R-40173 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 
2021 a k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", 
financovaného z Operačního programu Zaměstnanost, městské části Praha 14 a doporučuje ho ke schválení. 
  
Hlasování přítomných členů výboru  7 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0072 
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Výbor pro bydlení ZHMP 

6. Tisk R-40265 k návrhu na uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 
v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního programu Zaměstnanost, s městskými 
částmi Praha 3, Praha 7 a Praha 10 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
Výbor pro bydlení ZHMP projednal tisk R-40265 k návrhu na uzavření dodatků k veřejnoprávním smlouvám o 
poskytnutí účelové neinvestiční dotace v rámci projektu "MHMP - sociální bydlení", financovaného z Operačního 
programu Zaměstnanost, s městskými částmi Praha 3, Praha 7 a Praha 10 a doporučuje ho ke schválení. 
  
Hlasování přítomných členů výboru  7 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0073 

Výbor pro bydlení ZHMP 

7. Tisk R-36399 k návrhu na zřízení Sociálního nadačního fondu hlavního města Prahy 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- radní Adam Zábranský představil tento tisk s tím, že prezentaci o Sociálním nadačním fondu hl. m. Prahy uvedla 
Anna Hájková 
- Martin Špaček poděkoval za Prezentaci a vznesl dotaz, zda o poskytnutí daru bude rozhodovat Rada hl. m. Prahy 
nebo to bude v gesci Sociálního nadačního fondu hlavního města Prahy  
- radní Adam Zábranský odpověděl, že rozhodování bude na Fondu, ale bude se ještě upřesňovat metodika 
poskytování darů dle charakteru žádostí 
- Marta Gellová sdělila, že se jedná o zajímavý projekt a zeptala se, odkud pochází finanční prostředky vložené do 
Fondu 
- radní Adam Zábranský informoval, že se jedná o přebytky hospodaření z minulých let 
- Martin Špaček podotknul, že v minulosti do podobného projektu na Praze 1 vstoupila Erste bank, proto vznesl 
dotaz, zda za tímto účelem byl osloven soukromý segment 
- radní Adam Zábranský odpověděl, že ne a sdělil i důvody tohoto postupu, současně informoval, že tisk je dosud v 
připomínkovém řízení, přičemž náměstek primátora Pavel Vyhnánek avizoval pozměňovací návrh 
 
Výbor pro bydlení ZHMP projednal tisk R-36399 k návrhu na zřízení Sociálního nadačního fondu hlavního města 
Prahy a doporučuje ho ke schválení. 
 
Hlasování přítomných členů výboru  8 - 0 - 0 

Usnesení č. U-VBY-0074 

Výbor pro bydlení ZHMP 

8. Různé 

Předkladatel: předseda Výboru pro bydlení ZHMP 
- místopředseda výboru Miloš Růžička konstatoval, že pokud materiál na základě avizované připomínky náměstka 
primátora může být změněn, mělo by toto mít vliv na hlasování Výboru 
- Marta Gellová požádala, zda by mohl být tisk ve finální verzi zaslán členům Výboru 
- předseda výboru Pavel Zelenka sdělil, že dohoda o finální podobě tisku náleží Zastupitelstvu hl. m. Prahy 
- závěrem předseda výboru Pavel Zelenka avizoval, že na příští jednání Výboru bude mimo jiné předložen bod o 
činnosti Kontaktních míst pro bydlení, zabydlování a hotelu Opatov.  
 
Předseda výboru Pavel Zelenka poděkoval členům za účast a jednání výboru v 13:54 hod. ukončil. 
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Ověřil: Mgr. Petr Kubíček, člen Výboru pro bydlení ZHMP  
Zapsal: Kantnerová OBISSERVIS, MHMP - OIM MHMP, 

Mgr. Tomáš Trejtnar, vedoucí oddělení právních 
a ekonomických činností   

 
 
 
 
 
 
  
  
 


